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10. 12. 2019 v 16:00 hod., zasedací místnost MěÚ Bystřice nad Pernštejnem 

 
 

• 28 zástupců členských obcí (Blažkov, Bukov, Bystřice n. P., Býšovec, Dalečín, Dolní Rožínka, Horní 

Rožínka, Chlum-Korouhvice, Lísek, Moravecké Pavlovice, Písečné, Radkov, Rovečné, Rozsochy, Rožná, 

Sejřek, Skorotice, Strážek, Střítež, Štěpánov n. S., Ujčov, Unčín, Věchnov, Velké Janovice, Věstín, 

Věžná, Vír, Zvole) 

Program 

1. Zahájení 

2. Schválení programu schůze, volba ověřovatelů zápisu 

3. Provoz a činnost MAS Zubří země, o.p.s. - 16:05 prezentace: Mgr. Aneta Šlechtová 

4. 8. setkání starostů v rámci projektu CSS – návštěva paní Červinkové, možnost druhého prodloužení projektu 

od 03/20 do 12/20, nový projekt od 01/21 do 12/22; prezentace CSS, informování o činnosti CSS a hodnocení 

spokojenosti 

5. Hospodaření MB – rozpočtová změna č.4, návrh členských příspěvků na rok 2020 – schválení, schválení 

dokumentů k hospodaření (Rozpočtové provizorium 2020, Střednědobý výhled rozpočtu 2021-2022), zpráva z 

dílčího auditu hospodaření MB, schválení podkladů pro inventarizaci majetku a členů kontrolního výboru dle 

roku 2019 

6. Příjmy dle ceníku služeb – vyúčtování; platby za vystavené faktury – stanovení podmínek v rámci dotačního 

poradenství 

7. GDPR – schválení smlouvy v rámci externí spolupráce s pověřencem panem Ing. Petrem Šnekem, výběr 

neinvestičního transferu od obcí (1 x ročně) 

8.  Mikroregionální akce: a) BČD – termíny a počet čtení, podmínky, dotace od KV (50 tis. Kč), reklamní 

spolupráce s E-onem, zajištění starých výtisků dětských časopisů; rozúčtování daru na jednotlivá čtení b) 

soutěž o Nejkrásnější vánoční strom – pravidla, motiv baňky na příští rok; c) Hry bez hranic – místo a termín 

konaní v roce 2020, dotace od KV (14.tis. Kč); putovní pohár; d) dětská soutěž: 11. ročník – výzva, výstava 10. 

ročníku v Brně – leden/únor 2020, e) MA21 – letní kino, opětovný zisk kategorie D, budeme opět žádat o 

dotaci v roce 2020, f) Nositel tradic Bystřicka 2020 – vyhlášení nominace  

9. Diskuse a další organizační záležitosti: a) přehled příjmů z pronájmu vybavení za rok 2019, b) změna času 

konání schůze Předsednictva (Ždánice), c) školení pro starosty, 2.část (projekt ESO), d) financování sociálních 

služeb – Charitní pečovatelská služba, e) omezení vlakových spojů, f) výsledky soutěže Nejkrásnější nádraží 

2019 (Rozsochy), g) Chudobínská borovice – Evropský strom roku, h) noviny Bystřicko – odběr na rok 2020 

(navýšení o 60 ks) 

10. Závěr jednání 

Členská schůze se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 
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Z Á P I S 

 

1. Zahájení  

Předseda Libor Pokorný zahájil členskou schůzi v 16:05 a přivítal všechny přítomné starosty i místostarosty. 

 

2. Schválení programu schůze, volba ověřovatele zápisu 

Předseda Libor Pokorný seznámil přítomné s obsahem dnešní schůze dle zaslaného programu. Následně dal 

hlasovat o jeho schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

Hlasování: Pro: 28    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

Členská schůze dále schválila zapisovatele Jitku Dočkalovou a ověřovatele zápisu pana Jiřího Veselého 

(starostu obce Věžná) a pana Josefa Smolku (starostu obce Rozsochy). 

Hlasování: Pro: 28    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

3. Provoz a činnost MAS Zubří země, o.p.s. 

 

Mgr. Aneta Šlechtová si pro přítomné starosty připravila prezentaci o provozu a činnosti MAS Zubří země, 

o.p.s.. Informovala o čerpání dotací ve výzvách MAS za uplynulé období včetně podpořených projektů na 

území MAS, upozornila na harmonogram běžících výzev a výzev uzavřených v roce 2020. Dále představila 

rozpočet MAS dle schválených členských příspěvků, který pro rok 2020 zůstává pro Mikroregion Bystřicko 

stejný, jak v roce 2019 (4,5Kč/ob.). Na závěr prezentace nás seznámila také s dotačními příležitostmi pro obce 

na rok 2020. Veškeré dotační možnosti a kontakty na příslušné pracovníky MAS Zubří země, o.p.s. naleznete 

v již zmiňované prezentaci, která je součástí přílohy č. 1. 

 

4. Osmé setkání starostů v rámci projektu CSS 

 

Informování o činnosti CSS a hodnocení spokojenosti s rozsahem a kvalitou služeb 

V tomto bodě pan Pokorný (předseda MB) stručně informoval přítomné o projektu CSS. Zazněly tedy 

informace o realizaci projektu, jaké jsou jeho hlavní cíle, na co se projekt zaměřuje a co všechno je z něj 

aktuálně financováno. Paní Dočkalová si připravila dále prezentaci (příloha č. 2), kde zazněly informace o 

činnosti CSS a dále také informace o plánovaném prodloužení projektu SMO ČR v roce 2020. Setkání se 

zúčastnila také koordinátorka projektu paní Červinková, která nás seznámila s náplní práce a předběžnou 

realizací projektu od 3/2020 do 12/20, kde by byl jeden pracovní úvazek s možností rozdělení a spoluúčastí 

z naší strany, která by činila jako obvykle 5 %. Druhé prodloužení projektu by se zaměřovalo na oblast 

sociálních služeb ve venkovském prostoru.  
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Do budoucnosti se řeší možnost dalšího projektu, a to konkrétně od 01/21 do 12/22, který by se zaměřoval 

na prohlubování sběru dat v oblasti lokální ekonomiky, kde by činil úvazek 0,8 a spoluúčast 5 %. O veškerých 

podrobnostech ohledně připravovaných projektech nás bude SMO včas informovat. 

V dalším bodu prezentace jsme se věnovali výstupům z klíčové aktivity – lokální ekonomika. Ta 

zahrnovala dotazník zaměřený na LEK, seznam malých a středních podnikatelů a databázi brownfields. 

V dalším bodu zazněly poznatky z vytvořené prezentace od paní Hluzinové, která zpracovala prezentaci o 

výstupech z dotazníkového šetření. Tato prezentace byla již zaslána obcím. 

Součástí setkání bylo také ověření spokojenosti s rozsahem a kvalitou poskytovaných služeb, a to formou 

dotazníku pro starosty, který se skládal z pěti otázek. Kompletní zápis z 8. setkání starostů CSS naleznete 

v příloze č. 3 nebo na našem webu včetně příslušných příloh. Tento zápis bude také rozeslán obcím.  

 

5. Hospodaření MB 

 

Rozpočtová změna č. 4/2019 

Zástupci obcí byli dále seznámeni s obsahem rozpočtové změny č. 4 (příloha č. 4), která byla již schválena na 

schůzi Předsednictva dne 21.11.2019. Výčet změn je uveden také v zápise z této schůze. Rozpočtová změna 

č.4 byla již zaslána obcím před konáním členské schůze a její členové berou její obsah na vědomí.  

 

Návrh členských příspěvků na rok 2020 – schválení 

Pan Libor Pokorný přítomné informoval o předběžném návrhu členského příspěvku 62,-Kč/ob. + 5337,-Kč 

(strop pro Bystřici) – příloha č.5, který byl stanoven na říjnové členské schůzi. Navýšení členského příspěvku 

souvisí zejména s ukončením projektu CSS k 31.12.2019, které financovalo zaměstnance DSO. Do členského 

příspěvku jsou zahrnuty mj. i výdaje, které souvisí s náklady na projekty, náklady na činnost MAS a náklady na 

provoz DSO. 

Předseda MB se přítomných starostů dotázal, zda někdo neschválil na zastupitelstvu dané obce návrh 

členského příspěvku. Ze zúčastněných starostů, u kterých již zastupitelstvo proběhlo, se nikdo z přítomných 

nepřihlásil, že by členský příspěvek nebyl schválen. V některých obcích se zastupitelstvo bude ještě konat.  

Paní Dočkalová poznamenala, že v obci Rodkov zastupitelé neschválili částku v rámci stropu pro Bystřici nad 

Pernštejnem, tedy částku 5337,-Kč, avšak členský příspěvek 62,-Kč/ob. byl schválen. Tato situace se bude 

ještě řešit přímo s dotyčnou obcí, až budeme znát výsledek schválení příspěvku ve zbývajících obcích.  

V rámci tohoto bodu vyzval pan Pokorný přítomné starosty ke schválení členského příspěvku na rok 2020. 

Členský příspěvek na rok 2020 byl jednohlasně schválen. 

Hlasování: Pro: 28    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 
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Schválení dokumentů k hospodaření – členská schůze 19.12.2019 

Paní Dočkalová pouze připomenula přítomným starostům schválení dvou dokumentů – Rozpočtového 

provizoria 2020 a Střednědobého výhledu rozpočtu 2021-22, které budou řešeny v rámci členské schůze, 

konané dne 19.12.2019 v zasedací místnosti MěÚ Bystřice nad Pernštejnem. Dokument Střednědobý výhled 

rozpočtu na období 2021-2022 byl obcím zaslán dne 2.12.2019 k vyvěšení, tedy min. 15 dnů před konáním 

členské schůze (příloha č. 6). Obce jsou povinné zveřejnit na své úřední desce tento dokument dle zákona č. 

250/2000 Sb.. 

 

Zpráva z dílčího auditu hospodaření MB, schválení podkladů pro inventarizaci 

Pan Pokorný nás informoval o výsledku přezkoumání dílčího hospodaření Mikroregionu Bystřicko, při kterém 

nebyly shledány žádné chyby ani nedostatky (příloha č.7). Dále byl přítomným poskytnut příkaz k provedení 

inventarizace a plán inventur za rok 2019 (příloha č. 8 a 9). Členové inventarizační komise budou proškoleni 

do 31.12.2019, navrhnutý termín byl 17.12.2019. Inventarizační komise se bude skládat z předsedy Mgr. 

Martina Horáka a dále čtyř členů: Mgr. Petry Tatíčkové, Ing. Luboše Vetešníka a Mojmíra Starého. Za 

kontrolní výbor byli zvoleni tři členové: Jiří Veselý, Ing. Luboš Vetešník a Jiří Vrbka. 

Pan Pokorný dal hlasovat o schválení podkladů pro inventarizaci majetku a členů kontrolního výboru dle roku 

2018. Toto schválení proběhlo jednohlasně. 

Hlasování: Pro: 28    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

 

6. Příjmy dle ceníku služeb 

Na základě schváleného ceníku služeb, platného od 1.1.2019 byly obcím vystaveny faktury na příslušnou 

částku dle % podílu ze získané dotace (součást přílohy č.5). U některých obcí činilo toto procento vyšší částku, 

se kterou v rozpočtu nepočítaly a vyjádřily nesouhlas s jejím zaplacením, o této skutečnosti informovaly 

dotčené obce předsedu MB – pana Libora Pokorného.  

Na členské schůzi se řešil další postup ohledně zaplacení vystavených faktur s % podílem a zároveň ceník 

služeb. U ceníku služeb se zvažovalo mezi více variantami – zrušení či snížení % podílu ze schválené dotace, 

stanovení paušálu pro jednotlivé dotace (KV, MMR…) nebo nastavení stropu dotace. Po delší debatě bylo 

schváleno zachování % podílu při úspěšnosti dotace, což činí 2 % z celkových nákladů projektu (do 1 mil. Kč 

včetně) + 1 % z nákladů nad stanovený limit 1 mil. Kč. Fixní sazba při zpracování žádosti o dotaci byla 

zachována dle ceníku. 

Z důvodu, že některé obce nebyly dostatečně informovány o platnosti ceníku služeb, bylo schváleno, že se 

veškeré vystavené faktury s % podílem stornují a dotčeným obcím bude vystaven dobropis na příslušnou 

částku, který obdrží obce ještě v prosinci (příloha č. 10 – fakturace na základě ceníku služeb, zpracované paní 

Benovou). Aby již znovu nedošlo ke zmíněné situaci, bylo stanoveno, že MB při poskytnutí dotačního 

poradenství vytvoří vždy odpovídají smlouvu s danými poplatky za služby, aby se zabránilo případným 
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problémům se zaplacením příslušné částky. 

Od 1.1.2020 bude tedy již platit, pro všechny obce MB, ceník služeb i s výběrem % podílu z celkových nákladů 

projektu při úspěšném podání dotace, který bude ošetřen dále smlouvou s příslušnou obcí. 

Hlasování: Pro: 28    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

7. GDPR 

Paní Dočkalová informovala přítomné o smlouvě s panem Ing. Petrem Šnekem, týkající se výkonu funkce 

pověřence pro ochranu osobních údajů (příloha č.11). Ve smlouvě je stanovena odměna ve výši 25 000,-Kč vč. 

DPH měsíčně. Tuto částku mu bude vyplácet pravidelně MB. Obce budou vyzvány k platbě neinvestičního 

transferu (platba 1x ročně) dle příslušné částky v tabulce (součást přílohy č.5). 

Smlouva se dále uzavírá na dobu neurčitou s tříměsíční výpovědní lhůtou. Pan Šnek si bude účtovat cestovní 

náklady pouze v případě osobního vyžádání, v rámci pravidelné návštěvy nebude již cestovné účtováno. U 

nově přistoupených obcí (Býšovec, Skorotice) si bude poplatek za cestovní náklady účtovat z důvodu převzetí 

související agendy. Ve smlouvě je dále uvedeno, že se pan Šnek zavazuje pravidelně vzdělávat již na vlastní 

náklady. 

Pan Šnek bude zajišťovat funkci pověřence GDPR pro celkově 56 subjektů v rámci MB (tvoří obce, ZŠ a MŠ). 

Pan Pokorný zahájil hlasování ohledně schválení smlouvy s panem Ing. Petrem Šnekem. Smlouva byla 

jednohlasně schválena. 

Hlasování: Pro: 28    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

8. Mikroregionální akce 

 

Bystřicko čte dětem 2020 

V rámci schůze paní Dočkalová informovala přítomné o akci BČD. Termíny od zúčastněných obcí jsou již 

předběžně známy – v příštím roce by se mělo uskutečnit 76 čtení, což je stejný počet jak v minulém roce. MB 

bude i v roce 2020 vyplácet částku 2000,-Kč/čtení a spoluúčast obce bude činit 700,-Kč/čtení. Na tento ročník 

máme již schválenou dotaci od Kraje Vysočina z dotačního titulu Regionální kultura, a to v částce 50 tis. Kč. 

Žádost o reklamní spolupráci s E-on jsme již podali a čekáme na vyjádření ohledně finanční podpory.  

Dále se zajišťují staré výtisky dětských časopisů, které se již pravidelně rozdávají dětem v rámci čtení. 

Starostové byli informováni o předběžném rozúčtováním daru na jednotlivá čtení (příloha č.12). 

 

Soutěž o Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka 2019 

Dne 10.12.2019 bylo spuštěno hlasování v soutěži o Nejkrásnější vánoční strom, které bude probíhat do 

17.12.2019. Výherci bude předána vánoční baňka s motivem minulého vítěze, tedy obce Dolní Čepí. Od 

příštího roku se bude vyrábět již baňka s neutrálním motivem, jak bylo stanoveno již na říjnové schůzi. 

Pro letošní ročník bylo hlasování omezeno tím, že hlas je možné zaslat pouze z jedné e-mailové adresy, další 

hlasy ze shodné adresy nebudou započteny. Dne 18.12.2019 budou zveřejněny výsledky této soutěže. 
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Hry bez hranic  

Další bod schůze se týkal akce Hry bez hranic, které v roce 2020 bude pořádat obec Horní Rožínka. V rámci 

schůze byl stanoven pevný termín Her, a to 12. 9. 2020. Tento termín byl stanoven na základě informací od 

pana Mojmíra Starého, který nám oznámil termín dětské hasičské ligy ve dnech 5.9. a 19.9.2020.  

Na příští ročník byla již schválena dotace od KV v rámci dotačního titulu ,,Jednorázové akce“ , která činí 14 tis. 

Kč. Další věcí, která se k Hrám řešila byl putovní pohár. Na schůzi předsednictva bylo již řešeno, zda jej 

ponecháme Dolní Rožínce za již třetí vítězství. Po dohodě bylo schváleno, že se vyrobí Dolní Rožínce nový 

pohár se štítky, na kterých budou vyryty tři ročníky vítězství s odpovídajícími hráči. Jelikož současný putovní 

pohár je již zaplněn vítěznými štítky, přiobjedná se k němu další podstavec, aby bylo možné přidat další 

ročník s vítězným družstvem. V rámci debaty se řešily další možné variace odměn pro vítěze, zejména 

oslovení výtvarné školy ohledně výroby medailí či pohárů. 

 

Dětská umělecká soutěž – 11. ročník 

Téma dětské soutěže bude v 11. ročníku dětské umělecké soutěže zaměřeno na 440. výročí povýšení Bystřice 

nad Pernštejnem na město. Oficiální název soutěže zní ,,Bystřice nad Pernštejnem dříve a dnes“. Výzva k 

soutěži byla již zveřejněna v prosincovém vydání novin Bystřicka a podmínky soutěže byly zaslány 

jednotlivým obcím a školám v rámci MB. 

V rámci jubilejního 10. ročníku dětské soutěže bude ještě probíhat poslední výstava uskutečněná v Brně, 

pravděpodobně v nemocnici U Milosrdných bratří. Termín nám upřesní ještě paní Zamazalová. 

 

MA 21- putovní letní kino 

Starostové byli informováni o opětovném získání kategorie D, díky níž můžeme znovu žádat o dotaci KV 

z dotačního titulu Kraje Vysočina na podporu Místní agendy 21 a Zdraví 2020 v částce 60 tis. Kč, které 

využijeme k pokrytí nákladů na akci Putovní letní kino. 

 

Nositel tradic Bystřicka 2020 

V lednovém čísle novin Bystřicka bude zveřejněna výzva k Nositeli tradic pro rok 2020. Nominace budou 

přijímány v kanceláři MB do konce února 2020. Do seznamu nominací budou zařazeni automaticky i osoby a 

spolky z předchozích let (dle zásobníku nominací). 

 

9. Diskuze a další organizační záležitosti 

 

Přehled příjmů z pronájmu vybavení za rok 2019 

Paní Dočkalová seznámila starosty s příjmy za pronájem vybavení za rok 2019, které činily 37 tis. Kč. 

V přechozím roce byly příjmy okolo 50 tis. Kč. Menší částka zřejmě souvisí s vyřízením reklamace malého 
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skákacího hradu a zároveň s poškozením nově zaslaného malého skákacího hradu, který budeme i přes 

drobné poškození dále využívat k pronájmu i v roce 2020. 

 

Změna času konání schůze Předsednictva 

Na základě požadavku od pana starosty obce Ždánice byl projednáván čas konání schůze Předsednictva. 

Z pracovních důvodu se nemůže pan Skalník zúčastnit schůze, která se koná pravidelně ve 13 hodin. Z tohoto 

důvodu budeme čas schůze Předsednictva přesouvat na 15 hodinu. 

 

Školení pro starosty, 2. část (projekt ESO) 

Z projektu ESO nám byly nabídnuty různé semináře (příloha č. 13). Dle dotazníkového šetření byly vybrány 

semináře zaměřující se na úřední desku, spisový řád a interní dokumenty obce. Tato školení pořádáme 

společně s Mikroregionem Novoměstsko, kde již jedno téma (úřední deska a spisový řád) proběhlo v KD v 

Novém Městě na Moravě dne 7.11.2019. Tento seminář vedl pan Husťák, který se bohužel nesetkal 

s pozitivními ohlasy. Další seminář, zaměřený na interní dokumenty obce, popř. rozšíření o oblast veřejných 

zakázek, povede pan Lukl (předseda SMO ČR). Tento seminář se uskuteční v Bystřici nad Pernštejnem, a to ve 

středu dne 29. 1. 2020 od 15 hodin v zasedací místnosti MěÚ Bystřice nad Pernštejnem. Oficiální pozvánku i s 

programem bude MB ještě zasílat po konzultaci s panem Luklem. 

 

Financování sociálních služeb – Charitní pečovatelská služba  

Na základě dotazu od paní Kunčíkové byl tento bod zařazen pro jednání členské schůze. Obci přišla žádost od 

Charity, kde požadují vyšší příspěvek oproti loňskému roku s tím, že postupují dle metodiky Kraje Vysočina. 

V minulých letech dodatek ohledně metodiky KV uveden v žádosti nebyl. V rámci schůze byla tedy řešena 

tato problematika. Někteří členové příspěvek také hradí, ale obec prý nemá povinnost tuto částku uhradit v 

plné výši, je tedy pouze na Vašem zvážení, jakou částku obec uhradí. 

Pan Horák poukázal na možnost konzultace s paní PhDr. Drahomíru Lukšovou z MěÚ Bystřice nad 

Pernštejnem, která je vedoucí sociálního odboru. 

 

Omezení vlakových spojů 

V rámci tohoto bodu předseda MB upozornil na neustálé omezování dopravních spojů na Bystřicku. Omezení, 

které se řešilo na dané schůzi, se týkalo vlakových spojů na trase Žďár n. S. – Tišnov, kde dochází k rušení 

celkem šesti vlakových spojů. Některé z těchto spojů se dokonce nachází v hlavním čase vytížení, tedy 

v ranních či odpoledních hodinách. Dále informoval o rušení dopravních spojů již od 15.12.2019, a to i přesto, 

že dotčené obce nesouhlasily s jejich rušením a zasílaly na Kraj petice proti tomuto omezení. K dané 

problematice jsme přivítali hosta členské schůze – paní Marcelu Tálskou, která je členkou petičního výboru a 

chtěla přítomné starosty seznámit podrobněji s problematikou omezení vlakových spojů. Na začátku 

poděkovala všem obcím, které se aktivně zúčastnily podpory zachování vlakových spojů. Informovala 
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přítomné, že pan Veselý zaslal již na KV dopis, kde požaduje patřičná vysvětlení. 

Dále pan Veselý informoval o proběhlých setkáních s Krajem Vysočina i Jihomoravským krajem, kde byly 

řečeny připomínky zúčastněných obcí. Ty bohužel neměly, na konečné rozhodnutí Kraje, patřičný vliv. 

Celá členská schůze byla značně nespokojena s jednáním Kraje v souvislosti s omezením, a to jak 

autobusových, tak vlakových spojů. U vlakových dokonce nezaznamenali přítomní starostové nějaké 

předchozí jednání k jejich omezení.  Řešily se doteď převážně spoje autobusové.  

Paní Tálská dále poznamenala, že KV nezohledňuje při rušení spojů časové hledisko a návaznost na další spoje 

v kraji a nepodporuje ani dopravní dostupnost do ostatních krajů. 

Po delší debatě byl předseda Mikroregionu Bystřicko pověřen dalším jednáním za DSO, a to přímo s 

dopravním odborem KV, kde vyjádříme nesouhlas obcí s rušením a nenavazováním dopravních spojů. Bylo 

také navrženo, aby se celá problematika zviditelnila v České televizi, popř. ve Žďárském deníku.  O daném 

postupu dal pan Pokorný hlasovat, tento postup byl jednohlasně schválen. 

Hlasování: Pro: 28    Proti: 0   Zdržel se: 0   Nehlasoval: 0 

 

V případě nějakého dotazu uvádíme kontakt na paní Tálskou: e-mail: talska.m@seznam.cz, tel.: 731 143 555. 

 

Výsledky soutěže Nejkrásnější nádraží 2019 

Pan Pokorný informoval o úspěchu nádraží v Rozsochách, které zvítězilo v soutěži Nejkrásnější nádraží 2019. 

Následně předseda MB pogratuloval panu Smolkovi, starostovi z obce Rozsochy, k získanému titulu. 

  

Chudobínská borovice – Evropský strom roku 

Pan starosta z Víru přítomné informoval o hlasování v anketě Evropský strom roku, které bude spuštěno od 

1.2.2020. Chudobínská borovice vyhrála již anketu Strom roku 2019 a tím byla zařazena mezi 16 evropských 

stromů, které se utkají o titul ,,Evropský strom roku“. V současné chvíli probíhá příprava propagace 

Chudobínské borovice, natáčení videa, které vytváří Tomáš Kratochvíl. Obce budou v průběhu ledna 

požádány o součinnost ohledně propagace a hlasování v této anketě. Pan Stalmach nás seznámil 

s hlasováním, které bude probíhat podobně, jak u ankety Strom roku 2019, to znamená přes potvrzovací e-

mail, ale novou podmínkou je, že se musí hlasovat vždy pro dva stromy současně. 

Zástupci byli již pozváni na slavnostní vyhlášení, které se bude konat 17.3.2020 v Bruselu.  

 

Noviny Bystřicko – odběr na rok 2020 

Obce byly v průběhu měsíce listopadu dotazovány na množství odběru novin Bystřicka na rok 2020. Navýšení 

odběru o 60 ks souvisí s novým odběrem novin pro obec Skorotice a s navýšením počtu výtisku u některých 

obcí. Navýšení kusů bylo zohledněno v dodatku č.7 ke Smlouvě o dílo, který se již uzavřel s Městem Bystřicí 

nad Pernštejnem. 
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K závěru diskuse byli starostové vyzváni k dalším připomínkám. Z přítomných starostů vznesla dotaz pouze 

paní Grohová, starostka obce Unčín, která se chtěla přítomných zeptat, zda někdo z nich nevyužívá program 

Triada - MUNIS. Dotaz byl orientován na poplatky za školení, které nejsou již součástí faktury za služby. Dle 

řečených názorů si většina podobných společností účtuje školení zvlášť, což se některým starostům nelíbí. 

 

10. Závěr jednání 

Na konci diskuze Libor Pokorný poděkoval všem přítomným za účast, připomněl termín mimořádné schůze 

dne 19.12.2019 a čtvrtou schůzi v roce 2019 ukončil.  

 

 

……………………………..........             ……………………………..........              ……………………………......... 

      Jiří Veselý                                 Josef Smolka                     Libor Pokorný 

                          starosta obce Věžná                  starosta obce Rozsochy                 předseda mikroregionu 

 

 

 

Zapsala: ………………………………. 

     Jitka Dočkalová 


